
 
Głowno, dn. 28 marca 2012 r.

OR.0002.3.2012

Protokół Nr XVIII/2012
z sesji Rady Gminy Głowno odbytej w dniu 28 marca 2012 r.

w Ośrodku Upowszechniania Kultury w Bronisławowie.

Ustawowa liczba radnych – 15
                                                                      Faktyczna liczba radnych 

w dniu odbycia sesji – 15
                                                                                Liczba radnych obecnych – 15

I. Obecni:
- radni według załączonej listy obecności (zał. nr 1),
- Wójt Gminy Głowno Marek Jóźwiak,
- pełniąca obowiązki Sekretarza Gminy Głowno Jolanta Szkup,
- Skarbnik Gminy Głowno Cezara Stokowska,

Ponadto w sesji uczestniczyli:
               - sołtysi według załączonej kopii listy obecności (zał. nr 2),
               - Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Głownie 
                 Krystyna Bereżewska,
               - Kierownik Biura Powiatowego ARiMR w Aleksandrowie Łódzkim 
                 Cezariusz Grabowicz,
               - pracownik Biura Powiatowego ARiMR w Aleksandrowie Łódzkim 
               - główny specjalista ds. rozwoju obszarów wiejskich w ŁODR w
                 Bratoszewicach mgr inż. Teresa Tracz,
               - reporter „Wieści z Głowna i Strykowa” Piotr Wolski.

II. Porządek obrad.

1. Otwarcie sesji.
2. Przyjęcie porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.
4. Informacja przewodniczących o pracach komisji stałych w okresie od 
    ostatniej sesji.
5. Sprawozdanie Wójta Gminy o działalności między sesjami.
6. Ocena działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Głownie.
7. Informacja nt. wykorzystania funduszy pomocowych z Unii Europejskiej
    przez rolników Gminy Głowno.
8. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Programu opieki nad 
    zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt w 
    Gminie Głowno w 2012 roku”.



9. Podjęcie uchwały w sprawie funduszu sołeckiego.
10. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  Regulaminu  udzielania  pomocy 

materialnej  o  charakterze  socjalnym  dla  uczniów  zamieszkałych  na 
terenie Gminy Głowno. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr VI/29/11 z dnia 29 
marca 2011 roku w sprawie określenia inkasentów i stawki procentowej 
wynagrodzenia  za  inkaso  z  tytułu  poboru  podatków  stanowiących 
dochody gminy.

12. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Głowno na 2012 
rok.

13.Zapytania i wolne wnioski.

III. Ustalenia.

Ad.1.
                Przewodniczący Rady Gminy Głowno Władysław Mikołajczyk o 
godz. 905 otworzył XVIII sesję rady i  po powitaniu obecnych oświadczył,  że 
zgodnie z listą obecności w posiedzeniu uczestniczy 15 radnych (na ustawową 
liczbę 15 radnych), co pozwala na podejmowanie prawomocnych uchwał.

Ad.2.
                 Przewodniczący rady Władysław Mikołajczyk stwierdził, że każdy 
radny  przy  zawiadomieniu  o  sesji  otrzymał  proponowany  porządek  obrad. 
Zapytał, czy odnośnie w/w porządku obrad ktoś ma inne propozycje, uwagi lub 
wnioski. 
Nie było.
W  związku  z  powyższym  prowadzący  obrady  Władysław  Mikołajczyk 
stwierdził, że porządek obrad XVIII sesji Rady Gminy Głowno został przyjęty.

Ad.3.
                 Przewodniczący Rady Gminy Głowno Władysław Mikołajczyk 
stwierdził,  że  protokół  z  XVII  sesji  odbytej  w  dniu  29  lutego  2012  r.  był 
wyłożony  do  wglądu  w  pokoju  nr  14  w  Urzędzie  Gminy  Głowno  i 
zamieszczony na stronie internetowej Urzędu Gminy. Dodał, że żadnych uwag 
dotychczas do niego nie zgłoszono. Zapytał, czy ktoś z radnych pragnie zabrać 
głos w tej sprawie. Głosu nikt nie zabrał, wobec powyższego poddał przyjęcie 
protokołu z XVII sesji Rady Gminy Głowno pod głosowanie.
Rada Gminy Głowno przyjęła protokół z XVII sesji  15 głosami „za”- na 15 
radnych uczestniczących w sesji.
 
Ad.4.
               Informację z prac Komisji  Rozwoju Gospodarczego, Budżetu i 
Rolnictwa przedstawił jej przewodniczący Bogdan Anasiak. Powiedział, że jego 

2



komisja  odbyła  swoje  posiedzenie  w  dniu  14  marca  2012  roku,  na  którym 
zapoznała się z zamierzeniami Gminnej Spółki Wodnej w zakresie konserwacji 
urządzeń  melioracyjnych  na  rok  bieżący,  a  także  wysłuchała  informacji  nt. 
ubezpieczeń dotyczących rolników. Poinformował zebranych, że informację o 
zamierzeniach GSW przedstawił Pan Stanisław Urbanowicz, który podkreślił, że 
w roku bieżącym w związku z brakiem środków finansowych spółka będzie 
zajmować się tylko naprawami urządzeń melioracyjnych. Dodał, że informacje 
nt.  ubezpieczeń przedstawili  komisji  przedstawiciele  firm ubezpieczeniowych 
Pan Dariusz Kierus (Towarzystwo Ubezpieczeń Wzajemnych) oraz Pan Roman 
Marczyk (Towarzystwo Ubezpieczeń „Warta – Asekuracja”). 
Pytań  i  uwag  do  przedstawionej  informacji  nie  było.  Wobec  powyższego 
przewodniczący rady udzielił głosu Radnemu Tomaszowi Pieniążkowi. 
Radny Tomasz Pieniążek, przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia i 
Praworządności  poinformował  zebranych,  że  jego  komisja  odbyła  swoje 
posiedzenie  w  dniu  16  marca  br.,  na  którym  wysłuchano  sprawozdania  z 
działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Głownie za 2011 rok, a 
także  informację  o  pracy  Gminnej  Biblioteki  Publicznej  i  Ośrodka 
Upowszechniania  Kultury.  Powiedział,  że  Komisja  nie  wniosła  zastrzeżeń  i 
uwag do przedstawionego sprawozdania i informacji.  Dodał,  że w „sprawach 
różnych” Komisja nie wyraziła zgody na wyodrębnienie w budżecie gminy na 
2013 rok środków na utworzenie funduszu sołeckiego.
Pytań  i  uwag  do  przewodniczącego  Tomasza  Pieniążka  nie  było. 
Przewodniczący rady poprosił o zabranie głosu Radną Marzenę Doardo.
Radna  Marzena  Doardo,  przewodnicząca  Komisji  Rewizyjnej  poinformowała 
zebranych, że jej komisja odbyła swoje posiedzenie w dniu 15 marca br., na 
którym dokonała analizy wykorzystania środków z budżetu gminy w roku 2011 
w  działach  „Pomoc  społeczna”  i  „Ochrona  zdrowia  i  przeciwdziałanie 
alkoholizmowi”  a  także  dokonała  kontroli  wydatków w 2011 roku w dziale 
budżetu  „Kultura  i  ochrona  dziedzictwa  narodowego”.  Powiedziała,  że 
analizując  wydatki  w  dziale  „Ochrona  zdrowia  i  przeciwdziałanie 
alkoholizmowi”  Komisja  miała  uwagi  do  podziału  środków  z  tzw. 
„kapslowego”  (w  gminach  środki  z  tej  opłaty  idą  na  działalność  komisji 
rozwiązywania problemów alkoholowych), który według członków komisji jest 
niesprawiedliwy.  Dodała,  że  Komisja  zasugerowała  wójtowi  poruszenie  tej 
sprawy na najbliższym Kongresie Gmin Wiejskich. Przechodząc do informacji 
nt.  wykorzystaniu  środków w OUK i  Bibliotece  Publicznej  a  także  kontroli 
dokumentów finansowych dotyczących tych placówek powiedziała, że Komisja 
zwróciła  uwagę  na  brak  niektórych  dokumentów  (dowodów  dostawy  przy 
fakturach  za  dostarczony  gaz)  a  także  na  bardzo  duże  koszty  za  energię 
elektryczną  dostarczoną  do  biblioteki.  Dodała,  że  w  związku  z  powyższym 
komisja  zwróciła  się  do  wójta  o  wyjaśnienie  tej  sprawy  i  poinformowanie
o wyniku.

3



Uwag i pytań do przewodniczącej Komisji Rewizyjnej nie było. W związku z 
powyższym  przewodniczący  rady  Władysław  Mikołajczyk,  jako  również 
przewodniczący Komisji ds. Koordynacji Prac Organów Rady Gminy Głowno 
przedstawił informację z prac tej komisji. Powiedział, że komisja odbyła swoje 
posiedzenie  w dniu  19 marca  br.,  i  zajęła  się  jak  zwykle  przygotowaniem i 
omówieniem tematów obecnej sesji oraz sprawami bieżącymi gminy.
Pytań  i  uwag  do  przewodniczącego  Komisji  ds.  Koordynacji  Prac  Organów 
Rady Gminy Głowno nie było.

Ad.5.
                  W tym punkcie obrad przewodniczący Rady Gminy poprosił o 
zabranie głosu Wójta Gminy Głowno.
 Marek  Jóźwiak,  Wójt  Gminy  przedstawił  zebranym  informację  o  swojej 
działalności  w  okresie  od  29  lutego  2012  roku  szczegółowo  omawiając 
spotkania, w których uczestniczył (zał. nr 3 do protokołu).
Radny Eligiusz Dąbek odnosząc się do informacji o pracy „równiarki” zwrócił 
się w imieniu rolników z Mąkolic z apelem, aby maszyna ta szerzej rozgarniała 
drogi, bo są coraz węższe.
Wójt odpowiedział,  że rolnicy sami niejednokrotnie są w takich przypadkach 
winni, ponieważ zdarza się im podorywać drogi lub miedze. Zwracając się do 
Radnego  Dąbka  powiedział,  że  drogi,  o  których  wspomniał  po  przebudowie 
będą  miała  odpowiednią  szerokość.  Następnie  poruszył  sprawę  wymarznięć 
zasiewów. Powiedział, że wojewoda upraszcza procedury zgłaszania strat z tego 
powodu. Poprosił o informację w tym zakresie pełniącą obowiązki Sekretarza 
Gminy Panią Jolantę Szkup. 
Pani Szkup powiedziała, że wielu rolników zgłasza szkody związane ze złym 
przezimowaniem głównie zbóż.  Dodała,  że  przygotowane są  komunikaty  dla 
rolników, aby jak najszybciej zgłaszać takie przypadki do Urzędu Gminy.
Radna Marzena Doardo zapytała, o rolników, którzy już zaorali swoje zasiewy.
Pani Szkup odpowiedziała, że przyjmowane są wszystkie wnioski w tej sprawie.
Radna Jolanta Deka zapytała, czy składać wnioski mogą wszyscy, czy tylko ci, 
którzy ubezpieczyli swoje uprawy.
Pani Szkup odpowiedziała, że wszyscy.
Wójt powrócił do sprawy złej jakości wody dostarczanej m.in. do wsi Antoniew. 
Powiedział,  że  większość  mieszkańców  nie  zgadza  się  na  dopłatę  do  wody 
dostarczanej z ujęcia m. Głowna.
Sołtys wsi  Antoniew Marek Zgierski  stwierdził,  że  jest  zauważalna  poprawa 
jakości wody, ale jej ciśnienie jest według niego zbyt niskie. Poprosił w imieniu 
mieszkańców o spotkanie wójta z mieszkańcami Antoniewa.
Wójt  obiecał  zorganizować  takie  spotkanie.  Na  zakończenie  swojego 
wystąpienia  zaapelował  do  radnych  i  sołtysów,  aby  nagłaśniali  wśród 
mieszkańców gminy problem wiosennego wypalania traw. 
Więcej uwag i pytań nie było.
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Ad.6.
          Informację nt.  działalności  Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej 
przedstawiła kierownik tej placówki Pani Krystyna Bereżewska (zał.  nr 4 do 
protokołu).
Dyskusję rozpoczął przewodniczący rady Władysław Mikołajczyk stwierdzając, 
że są na terenie gminy osoby, które sobie w życiu nie radzą. Zapytał, czy takie 
osoby, mające jakiś dochód lub gospodarstwo (nieruchomość) nie powinno się 
obciążyć kosztami opieki nad nimi, ewentualnie spadkobierców tych osób.
Pani Bereżewska powiedziała, że GOPS płaci opiekującym się takimi osobami, 
ale są to małe środki i zdarza się często, że potrzebujący pomocy dopłaca swoim 
opiekunom. Dodała, że jednak najczęściej te osoby nie wyrażają zgody na inną 
formę  opieki,  np.  umieszczenie  w  domu  pomocy  społecznej,  ewentualnie 
wynajęcie pomieszczenia opiekunowi, jeżeli jest taka możliwość.
Radny  Jerzy  Cybulski  stwierdził,  że  działania  powinny  być  takie,  że  osoba, 
która ma jakiś majątek płaci za pomoc ze swoich dóbr a nie obciążany jest tym 
budżet gminy.
Radny Eligiusz Dąbek zauważył, że zbliżają się Święta Wielkanocne. Zapytał, 
czy  w  związku  z  tym  GOPS  pozyskuje  sponsorów,  aby  dać  jakieś  paczki 
żywnościowe potrzebującym.
Kierownik  GOPS  odpowiedziała,  że  była  taka  możliwość,  kilka  lat  wstecz, 
kiedy Ośrodek miał więcej środków. Dodała, że obecnie otrzymuje odzież od 
zaprzyjaźnionych  z  GOPS rodzin,  którą  następnie  przekazuje  się  najbardziej 
potrzebującym.
Więcej pytań nie było.
Przewodniczący rady podsumowując dyskusję i wyrażając zdanie pozostałych 
radnych pozytywnie ocenił działalność Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej.

Ad.7.
           Przewodniczący rady powitał przybyłą na sesje Panią Teresę Tracz z 
Łódzkiego Ośrodka Doradztwa Rolniczego z Bratoszewic a następnie poprosił 
ją o zapoznanie radnych z nowymi przepisami dotyczącymi posługiwaniem się 
materiałem nasiennym.
Pani Tracz powiedziała, że zjawiła się na sesji w związku z ustawą o ochronie 
prawnej  odmian  roślin,  która  weszła  w życie  21.09.2011 r.  Dodała,  że  chce 
zebranym  przybliżyć  zapisy  ustawy,  aby  rolnicy  gminy  rolniczej,  jaką  jest 
Gmina Głowno nie  ponosili  kosztów nieznajomości  jej  przepisów. Następnie 
omówiła poszczególne przepisy ustawy.
Na salę obrad przybył Kierownik Biura Powiatowego ARiMR w Aleksandrowie  
Łódzkim Cezariusz Grabowicz i pracownik tej placówki … 
Przewodniczący rady powitał przybyłych gości a następnie udzielił im głosu.
Pan Grabowicz na wstępie przeprosił  za spóźnienie a następnie przeszedł  do 
omówienia  wykorzystania  funduszy  pomocowych  z  UE  przez  mieszkańców 
Gminy  Głowno.  Potem  omówił  nowości,  jakie  pojawiły  się  w  dopłatach  a 
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następnie przedstawił informację o najważniejszych wydarzeniach w ARiMR w 
2011 roku.
Radna  Marzena  Doardo  pytała  o  strefy  buforowe,  wytknęła  niespójność  w 
dokumentacji dot. identyfikacji zwierząt oraz zarzuciła niemożność połączenia 
się drogą elektroniczną z Biurem Powiatowym.
Przewodniczący rady zwrócił uwagę na problem rolników z Gminy Głowno z 
dojazdem do Powiatowego Biura w Aleksandrowie Łódzkim.
Następnie Pan Grabowicz odpowiadał na indywidualne pytania radnych.
Po  wyczerpaniu  się  pytań  Wójt  Gminy  Marek  Jóźwiak  pogratulował  Panu 
Grabowiczowi wyboru na Kierownika Biura Powiatowego mówiąc również, że 
liczy na dobra współpracę.
W związku z brakiem uwag i dalszych pytań przewodniczący rady podziękował 
przybyłym gościom za udział w sesji i udzielone informacje a następnie ogłosił 
10 minutową przerwę w obradach.

Ad.8.
          W tym punkcie porządku obrad Rada Gminy Głowno przystąpiła do 
rozpatrywania  przedłożonych  projektów uchwał.  Pierwszy  dotyczył  przyjęcia 
programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi.
Wyjaśnień do projektu uchwały udzieliła pełniąca obowiązki Sekretarza Gminy 
Pani Jolanta Szkup, która przypomniała,  że projekt ten omawiany był już na 
posiedzeniach  wszystkich  komisji  stałych  rady  i  uzyskał  akceptacje. 
Powiedziała,  że  program przyjmowany  jest  corocznie,  ma  zgodnie  z  ustawą 
zmniejszenie  liczby bezdomnych zwierząt  i  edukację  mieszkańców gminy w 
zakresie  humanitarnego  traktowania  zwierząt.  Dodała,  że  program  uzyskał 
pozytywną opinię Powiatowego Lekarza Weterynarii i dzierżawców obwodów 
łowieckich (kół łowieckich).
Radna  Marzena  Doardo  odnosząc  się  do  trudności  ze  znalezieniem 
gospodarstwa,  w  którym  można  będzie  umieścić  odebrane  właścicielowi 
zwierzę (z powodu złego traktowania) zapytała, co by było jakbyśmy takiego 
gospodarstwa w programie nie wskazali.
Pani Szkup odpowiedziała, że prawdopodobnie wojewoda uchyliłby uchwałę.
Więcej pytań nie było.
W związku z powyższym przewodniczący rady odczytał a następnie poddał pod 
głosowanie  projekt  uchwały  w  sprawie  przyjęcia  „Programu  opieki  nad 
zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności  zwierząt na terenie 
gminy Głowno w 2012 roku”.  
Rada  Gminy  Głowno  podjęła  uchwałę  w  w/w sprawie,  14  głosami  „za”,  1 
przeciw”, na 15 radych uczestniczących w sesji i biorących udział w głosowaniu 
(zał. nr 5 do protokołu).
Salę obrad za pozwoleniem przewodniczącego opuścił Radny Tomasz Pieniążek.
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Ad.9.
        Kolejny projekt uchwały rozpatrywany przez radę dotyczył funduszu 
sołeckiego.
Wójt Gminy przypomniał zebranym, że fundusz sołecki w myśl ustawy może 
być  uchwalany  przez  radę  gminy  w  miarę  posiadanych  wolnych  środków. 
Dodał,  że żaden wniosek w tej  sprawie w określonym terminie  nie wpłynął. 
Powiedział, że osobiście jest przeciw tworzeniu takich funduszy, ponieważ są to 
zbyt małe kwoty na sołeckie inwestycje.
Pytań i uwag nie było.
Wobec  powyższego  przewodniczący  rady  odczytał  a  następnie  poddał  pod 
głosowanie projekt uchwały w sprawie funduszu sołeckiego.
Rada Gminy Głowno podjęła uchwałę w w/w sprawie, 14 głosami „za”, na 14 
radych uczestniczących w sesji i biorących udział w głosowaniu (zał. nr 6 do 
protokołu).

Ad.10.
         Następny projekt, jakim zajęła się rada dotyczył regulaminu udzielania 
pomocy uczniom z terenu Gminy Głowno.
Poproszona o wyjaśnienia Pani Szkup poinformowała zebranych, że ustawa o 
systemie oświaty została już zmieniona i w związku z tym zaszła konieczność 
zmienić  również  regulamin,  który  rada  przyjęła  uchwałą  w  2005  roku. 
Wyjaśniła,  na  czym  polegają  zmiany  w  regulaminie  (określenie  grup 
dochodowych, zwiększenie zakresu form pomocy rzeczowej).
Bez pytań i uwag.
Przewodniczący  rady  odczytał  a  następnie  poddał  pod  głosowanie  projekt 
uchwały w sprawie Regulaminu udzielania pomocy materialnej o charakterze 
socjalnym dla uczniów zamieszkałych na terenie Gminy Głowno.
Rada Gminy Głowno podjęła uchwałę w w/w sprawie, 14 głosami „za”, na 14 
radych uczestniczących w sesji i biorących udział w głosowaniu (zał. nr 7 do 
protokołu).

Ad.11.
          Kolejny projekt rozpatrywany przez radę dotyczył zmiany uchwały w 
sprawie określenia inkasentów i stawki procentowej wynagrodzenia za inkaso. 
Przewodniczący rady podając  powody zmiany uchwały powiedział,  że  zmarł 
jeden z sołtysów i w związku z tym zaszła konieczność zmiany załącznika do 
wspomnianej uchwały.
Pytań i uwag nie było.
W związku z powyższym przewodniczący rady odczytał a następnie poddał pod 
głosowanie  projekt  uchwały  zmieniającą  uchwałę  w  sprawie  określenia 
inkasentów  i  stawki  procentowej  wynagrodzenia  za  inkaso  z  tytułu  poboru 
podatków stanowiących dochody gminy.

7



Rada Gminy Głowno podjęła uchwałę w w/w sprawie, 14 głosami „za”, na 14 
radych uczestniczących w sesji i biorących udział w głosowaniu (zał. nr 8 do 
protokołu).

Ad.12.
             Ostatni przedłożony radzie gminy projekt uchwały dotyczył zmiany w 
budżetu i w budżecie Gminy Głowno na 2012 rok.
Skarbnik Gminy Pani Cezara Stokowska wyjaśniła, że w tej uchwale zwiększa 
się  budżet  Gminy  Głowno po stronie  dochodów i  wydatków o 896,14 zł  w 
dziale „Pomoc społeczna”, oraz dokonuje się przeniesienia wydatków między 
działami  kwoty  19 111  zł  (z  działu  „Administracja  publiczna”  do  działu 
„Kultura  i  ochrona dziedzictwa  narodowego”)  na  rekultywacje  terenu wokół 
Ośrodka Upowszechniania Kultury w Bronisławowie. 
Bez pytań i uwag.
Przewodniczący  rady  odczytał  a  następnie  poddał  pod  głosowanie  projekt 
uchwały w sprawie zmiany budżetu i w budżecie Gminy Głowno na 2012 rok.
Rada Gminy Głowno podjęła uchwałę w w/w sprawie, 14 głosami „za”, na 14 
radych uczestniczących w sesji i biorących udział w głosowaniu (zał. nr 9 do 
protokołu).

Ad.13.
            W tym punkcie  porządku  obrad  przewodniczący  Rady  Gminy 
Władysław  Mikołajczyk  poprosił  zebranych  o  zadawanie  pytań,  zgłaszanie 
uwag  i  wniosków  odnośnie  spraw  bieżących  dotyczących  gminy  i  jej 
mieszkańców.
Przewodniczący rady przypomniał radnym, że 30 marca minął termin składania 
wniosków  na  odznaczenia  „Zasłużony  dla  Gminy  Głowno”  i  „Honorowy 
Obywatel  Gminy  Głowno”.  Dodał,  że  wpłynął  tylko  jeden wniosek  złożony 
przez wójta gminy. Następnie odczytał pismo z Państwowej Komisji Wyborczej 
dotyczące  sposobu  ustalania  liczby  mieszkańców  na  podstawie,  której 
dokonywany będzie podział na okręgi wyborcze.
Radny  Jerzy  Cybulski  zasugerował,  aby  na  tablicach  ogłoszeń  sołtysów 
umieścić  informację  o  kosztach,  jakie  ponosi  Gmina  za  wyłapywanie  i 
„hotelowanie” bezpańskich psów. 
Sołtys Marek Zgierski zgłosił awarię oświetlenia ulicznego we wsi Antoniew.
Przybyła w trakcie trwania sesji Dyrektor Zespołu Szkół w Lubiankowie Pani 
Agnieszka  Czubiak  zaprosiła  mieszkanki  Gminy  Głowno  do  skorzystania  z 
bezpłatnej  mammografii,  którą  będzie  można  wykonać  przy  szkole  w 
Lubiankowie. Zwróciła się z prośbą, aby mieszkanki gminy zapisywały się na to 
badanie, bo od tego będzie zależało, czy mammobus przyjedzie do Lubiankowa, 
czy nie (rozdała ulotki informacyjne w tej sprawie).
Przewodniczący rady odniósł  się do sprawy budowy elektrownii wiatrowych. 
Powiedział, że przyjrzał się bliżej tematowi i stwierdził, że według niego sprawa 
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jest nieuregulowana od strony prawnej. Dodał, że obecne przepisy mówią, że jak 
rada danej gminy ustali tak będzie. 
Radny Piotr Kałuża zaproponował, aby zorganizować spotkania z mieszkańcami 
gminy i niech się oni wypowiedzą w tej sprawie.
Radna  Jolanta  Deka  poinformowała  wójta  o  urwanym  przewodzie  od 
oświetlenia ulicznego przy Domu Ludowym w Albinowie.
Radny Dałek Mieczysław zgłosił problem ze zbyt wczesnym zapalaniem i zbyt 
późnym wyłączaniem się oświetlenia ulicznego we wsi Boczki Domaradzkie.
Więcej uwag, pytań i wniosków nie było. 
Wobec powyższego oraz wobec wyczerpania porządku obrad przewodniczący 
Władysław  Mikołajczyk  o  godz.  1355 zakończył  XVIII  sesję  Rady  Gminy 
Głowno.
Na tym protokół zakończono.

Protokół sporządził: Obradom przewodniczył:
                                                                                     
   Ireneusz Furga  Władysław Mikołajczyk
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